

# 新北市板橋區海山國小 109 學年度模範生代表【優良事蹟表】

## 二年 1 班

生活照片	市長獎模範生：優良事蹟
 A young girl with long black hair, wearing a pink jacket over a grey t-shirt with 'YOU ARE SUPER!' printed on it. She is standing in front of a blue door with a silver handle and a white notice posted on it.	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 個性溫和，善解人意。</li><li>2. 課業認真，字體工整。</li><li>3. 心思細密，常主動關懷他人。</li><li>4. 處事細心，盡職負責。</li><li>5. 樂觀開朗，擁有人緣。</li></ol>
姓名： <u>譚宇晴</u>	
生活照片	校長獎模範生：優良事蹟
 A young girl with black hair, wearing a bright pink puffer vest over a black long-sleeved shirt. She is standing in front of the same blue door as the first student.	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 人緣頗佳，樂於助人。</li><li>2. 上課專心，態度積極認真。</li><li>3. 字跡端正，課業良好。</li><li>4. 負責用心，熱心公務。</li><li>5. 純真善良，反應敏捷。</li></ol>
姓名： <u>黃品慈</u>	
生活照片	會長獎模範生：優良事蹟
 A young girl with black hair, wearing a yellow hoodie with a cat face design on the front. She is wearing a white lanyard with a badge. She is standing in front of the same blue door.	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 性情柔順，負責乖巧。</li><li>2. 待人和善，人緣良好。</li><li>3. 思路敏捷，有主動求知的精神。</li><li>4. 做事專注，有始有終。</li><li>5. 能關心別人，處處替人著想。</li></ol>
姓名： <u>高嘉妤</u>	